



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund 2019-06-17

Protokoll nr 4, 2019

**Närvarande:** Ann-Sofie Olsson, Ing-Marie Bergman, Viktoria Olsson, Svenerik Johansson, Stefan Hellström, Anders Nilsson, Erik Berg samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

**Anmäلت förhinder:** Greger Westerlund

- §46           **Sammanträdet öppnas**  
Ordförande Ann-Sofie Olsson hälsade välkomna och öppnade mötet.
- §47           **Val av protokolljusterare**  
  
**Styrelsen beslutade att välja Svenerik Johansson**
- §48           **Fastställande av föredragningslista**  
Dagordningen godkändes med ett par tillägg enligt nedan.
- §49           **Föregående protokoll**  
***Anläggningsmöte GI 16/5***  
Viktoria och Ann-Sofie deltog för GOF och Anders deltog för Anläggningsgruppen. Mötet var inte riktigt vad som förväntades.  
***Gamla elverket***  
Finns intresse från Garda OK och ev. andra orienteringsklubbar. Frågan tas med alla föreningarna på ordförandeträffen den 21 augusti.  
  
Inga övriga frågor eller synpunkter på föregående protokoll.  
  
**Styrelsen beslutade att lägga föregående protokoll till handlingarna.**
- §50           **Inkomna/utgående skrivelser**  
Inkommande den 14 maj:  
Avtal Försvarmakten, P18 orientering 2019 och GOF, har inkommit. Namn på personer som tränat eller avropat tjänster ska stå på fakturan.  
  
**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**
- §51           **Ordförande**  
***Avtal GI/SISU angående delad tjänst***  
Ann-Sofie och Ing-Marie träffar Bo Ronsten imorgon kl. 15.00, för att diskutera avtal.  
***Processarbete verksamhetsplan/Träningsläger styrelse***  
Ann-Sofie får besked imorgon av Bo Ronsten om vem som håller i processarbetet den 23 – 24 augusti. Då bestäms även plats här på ön.  
***Avtal Försvarmakten 2020***  
Ann-Sofie och Anders kommer att ha möte med Försvarmakten efter sommaren. Då har Försvarmakten Gotland diskuterat vad de skulle önska och sedan sätter sig dem tillsammans och jobbar fram ett avtal för år 2020 och framåt.  
***Avtal Polisen - eftersök***  
Polisen har kontaktat Ann-Sofie och kommer att skicka ett förslag på avtal, som styrelsen sedan får diskutera.  
***Ny ordförande SOFT***

Maria Krafft Helgesson, f.d. vice ordförande. Inge avgår p.g.a. familjeskäl. Ann-Sofie har tackat Inge för arbetet fram till nu.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§52

### **Ekonomirapport**

Kassör Ing-Marie Bergman gick igenom resultat- och balansrapport.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§53

### **Kansliet**

#### ***Konsulentträff (SOFT och distriktskonsulenter) 3 - 4 juni***

Anna berättade kort om arbetsdagarna med SOFT:s personal och distriktsanställda. Jobbade en halvdag med jämställdhets- och inkluderingsfrågor som leddes av RF anställd. Gick igenom distriktsbesöken kring Barns tävlande, digitala utvecklingsplanen, Folksams "nya" erbjudande om stöd vid skada, info från SOFT om ordförandekonferens, tävlingskonferens m.m.

#### ***Hittaut 2020***

Anna jobbar på ansökan till Regionen. Låter som vi ska kunna få stöd för 2020 och sedan jobba in annonser.

#### ***Lillkorpen***

Anna kontaktar tävlingsledare Mats igen, för att bestämma datum för utvärderingsmöte.

#### ***Kneippbyn Klassikern 16 juni kl. 11-17***

Genomfört av Adam Ö, Natalie G och Sofia G med stöd av Jonas P. Stort tack!

#### ***Semester***

Anna har semester fr.o.m. 1 juli – 16 augusti. Kansliet är stängt från v. 26 då Anna måste få tid för SISU-arbete sista veckan.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§54

### **Ungdom**

#### ***StOF-ungdomsläger 24 - 26 maj***

Åtta ungdomar mellan 12 – 16år från VOK och Gotlands Bro OK deltog på StOF:s ungdomsläger, tillsammans med ledare Viktoria O. Teknikträning, stafett och äventyrsstafett. Uppskattat läger och färdiga övningar.

#### ***Idrottensdag Almedalen 3 juli***

Deltar med Jonas Pettersson som ansvarig vuxen och ett gäng ungdomar som håller i övningen. Nytt för i år är att GI håller i Idrottensdag i Almedalen (tidigare RF) samt att man lyfter Idrott hela livet, d.v.s. inte bara barn som målgrupp. Svenerik Johansson har varit på informationsmöte, GOF beställer tält m.m. från IP Skogen. Idrottensdag börjar kl. 10.00 och det är samling och genomgång kl. 09.00. Idrottensdag slutar 15.30 och då har GI en bil med släp som lastas och sedan kan föreningarna hämta vid Paviljonsplan. Den ansvariga på plats ska informera speakern om vad som kan göras vid respektive station. Behöver hjälp på plats för att sätta upp tältet. Anders och Svenerik hjälper till.

Anna fixar informationsblad om "Vill du testa på mer orientering, kontakta...". Visar upp de tre Fotopassen samt Naturpasset och informerar om vart man kan köpa dessa.

#### ***Breddläger***

Genomfördes den 18 - 19 maj i samband med Ungdomstrollet. Alla bodde i Etelhems bygdegård och det var ett uppskattat läger. Nästan bara hälften av antalet deltagare jämfört med ifjol, vilket vi kan fundera på i ungdomsledargruppen.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§55

### **Tävling (Eric J)/Mark (Anders N)**

#### ***Utbildning för banläggare, tävlingsledare och jury***

Eric Johansson efterfrågar att genomföra utbildningsdag gemensamt med föreningsträff. Att ha föreningsträffen på förmiddagen och sen utbildning på eftermiddagen (banläggning, tävlingsledare och tävlingstekniskt).

Anna fick i uppdrag att boka alla tre konferensrum på Idrottenshus den 9 november (tyvärr är stora konferensrummet redan uppbokat heldag den 9 november).

#### ***Tävlingskalender***

På tävlingsträffen den 27 januari sattes tävlingsprogrammet inkl. MOL och man diskuterade bl.a. fjolårets ansamlingar av cuper/träningar under en och samma vecka (tis, ons, tors). Mötet bestämde att detta skulle undvikas. Eric Johansson korrigerade programmet och skickade ut detta efter tävlingsträffen. Nu blir det ändå en del ansamlingar med tre dagar på raken med träningsarr/cuper. Eric uppmuntrar tävlingsansvarig i föreningarna att sprida gemensamma beslut så att detta kan bli bättre.

#### ***Program 2020***

Programmet för mästerskap, nationella och distriktstävlingar är klart och inlagt i Eventor. SOFT presenterade i slutet av maj ett nytt basprogram för 2020 och 2021. Basprogrammet för 2020 påverkar inte vårt lagda program.

#### ***Tävlingskonferens 2019***

SOFT:s tävlingskonferens är fastställd till den 16 - 17 november i Södertälje. Kommer troligen även kallas mark- och/el. kartansvariga i distrikten och konferensen genomförs i samband med Ordförandekonferensen.

#### ***Samråd med länsstyrelsen inför 2020***

SENAST i slutet av juli ska kommande års arrangörer lämna underlag inför samråd med Länsstyrelsen. Underlagen ska lämnas till Eric Johansson och kan mer än gärna lämnas innan sista datum!

#### **Karta**

Garda OK har beviljats 100 000kr i kartbidrag.

Anders har haft träff med alla kartritare, där en gemensam syn på kartritning på Gotland diskuterades. Bra diskussioner.

#### ***Nya anmälningsavgifter ÖM banor***

Anmälan efter ordinarie anmälningstid är slut är nu 150% på våra nationella tävlingar, men hur gör vi med klubblösa som vill anmäla sig innan ordinarie anmälningstid gått ut? Frågan har uppstått med fastlandsboende som vill anmäla sig till 3-dagars. Ska de kunna ringa till tävlingsledare och föränmäla sig och få ordinarie anmälningsavgift, eller ska de inte kunna föränmäla sig utan betalar 150%, då de inte är medlemmar i en förening och bidrar till föreningsverksamheten. Detta behöver samordnas så att vi på våra nationella tävlingar gör likadant.

**Styrelsen beslutade att diskutera Föreningsträff kopplat till utbildningsdag med föreningsordförande på träffen den 21 augusti.**

**Styrelsen beslutade att undersöka hur man gör i andra distrikt angående anmälningsavgiften för ÖM banor med klubblösa, som vill anmäla sig innan ordinarie anmälningstid gått ut.**

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§56

#### **Elit**

##### ***25-manna***

Alla föreningar har meddelat reseansvarig och ansvarig för UK för lag 1 (gäller de tre större klubbarna), förutom Svaide Roma SOK. Övriga ser ut som nedan:

Gotlands Bro OK - Sofia Gardelin (UK lag 1, Andreas Liljegren)

Garda OK – Stefan Erlandsson

IF Hansa Hoburg – Lina Allmungs

Visborgs OK – Ulrika Lindh Sporre (UK lag 1, Anna Samelius)

Ann-Sofie kontaktar Greger som ser till att Svaide Roma SOK meddelar sina två representanter.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§57 **MTBO**  
Flyter på fint!

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§58 **Marknad/Info**  
Inget att rapportera.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten.**

§59 **Utbildning – Utveckling**  
Viktigt att föreningarna lägger in sina lärgrupper i Idrottonline. Just nu väldigt få inlagda. Gotlands Bro OK har närmare 500h som ska rapporteras in snarast. Övriga föreningar uppmanas att göra det samma. Lärgrupper ska med fördel läggas upp innan de genomförs.

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**


§60 **Övriga frågor**  
Daglediga har avslutat vårterminen och det har varit 700st starter och de har träffats 23 gånger under vinter/vår, vilket innebär mer än 30 personer per gång. Vi har en fantastisk verksamhet hos Dagledig! De både orienterar, utvecklar verksamheten genom gruppdiskussioner och har social samvaro!

**Styrelsen beslutade att godkänna rapporten**

§61 **Nästa möte**  
Nästa styrelsemöte är den 21 augusti kl. 18.00 på Idrottenshus, med föreningsordförande.

Mötet avslutades och Ann-Sofie tackade för visat intresse.

  
Ann-Sofie Olsson (ordf.)

  
Anna Samelius (sekreterare)

  
Svenerik Johansson (justerare)